

Title (en)
Furniture set.

Title (de)
Möbelgarnitur.

Title (fr)
Ensemble de meuble.

Publication
EP 0581231 A1 19940202 (DE)

Application
EP 93111943 A 19930726

Priority
DE 9210076 U 19920727

Abstract (en)

The main constituents of the furniture set are a frame-like bed box (1), a desk (2), having a desktop (12) and two lateral cheeks (11), and at least one storage container (3, 4) which fits under the desk (2). The desk (2) fits horizontally into the bed box (1). A front wall (5) can be erected in the bed box in front of the horizontal desk (2), thus closing the front side thereof, so that both elements together form a cot frame (2, 5) which is closely enclosed, in a lower edge region, on three sides by the bed box (1). The storage container (3, 4) likewise fits into the bed box (1) beside the cot frame (2, 5) and forms a baby's changing unit. <IMAGE>

Abstract (de)

Hauptbestandteile der Möbelgarnitur sind ein rahmenartiger Bettkasten (1), ein Schreibtisch (2), der eine Tischplatte (12) und zwei seitliche Wangen (11) aufweist, und mindestens ein unter den Schreibtisch (2) passender Ablagekasten (3, 4). Der Schreibtisch (2) paßt liegend in den Bettkasten (1). Vor dem liegenden Schreibtisch (2), dessen dann vordere Seite abschließend, ist eine Vorderwand (5) im Bettkasten aufstellbar, so daß beide zusammen ein Kinderbettgestell (2, 5) bilden, das in einem unteren Randbereich an drei Seiten vom Bettkasten (1) eng umschlossen ist. Der Ablagekasten (3, 4) paßt neben dem Kinderbettgestell (2, 5) ebenfalls in den Bettkasten (1) und bildet eine Wickelkommode. <IMAGE>

IPC 1-7
A47D 11/00; A47B 85/00; A47D 7/00

IPC 8 full level
A47B 85/00 (2006.01); **A47D 7/00** (2006.01); **A47D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 85/00 (2013.01); **A47D 5/00** (2013.01); **A47D 11/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2137082 A 19841003 - TURNER ENTERPRISES LIMITED
- [A] FR 1476435 A 19670407

Cited by
US6134726A; ES2375158A1; GB2391805A; GB2391805B; DE102012020561A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0581231 A1 19940202; EP 0581231 B1 19960703; AT E139888 T1 19960715; DE 59303117 D1 19960808; DE 9210076 U1 19920924;
ES 2090792 T3 19961016

DOCDB simple family (application)

EP 93111943 A 19930726; AT 93111943 T 19930726; DE 59303117 T 19930726; DE 9210076 U 19920727; ES 93111943 T 19930726